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Lezárult a tisztújítás folyamata  
a városi kamaránál
Megválasztották a következő négy-
éves ciklus tisztségviselőit a du-
naújvárosi kamaránál, a helyi gaz-
daság önkormányzatának elnöke 
ismét Králik Gyula lett.

Dunaújvárosi Kereskedelmi és Iparkamara

A tisztújítás folyamata még a nyár 
elején indult el, amikor a helyi gaz-
daság önkormányzata választóinak 
(regisztrált vállalkozások) és választ-
hatóinak (önkéntes kamarai tagok) 
névjegyzékét közzétette a kamara. 
Elindult a jelölések gyűjtése, majd au-
gusztus 27-én a vállalkozások jelenlé-
vő képviselői összevont tagozati ülé-
sen megválasztották a városi kamara 
23 küldöttét. Az eredmény már ekkor 
jelezte, hogy a helyi gazdaság repre-
zentáns képviselői jónak tartják a ka-
mara működését, hiszen a küldöttek 
jelentős része újabb négy évre ka-
pott bizalmat, ugyanakkor fiatalabb 
korosztályok képviselői is bekerültek 
a küldöttek közé. 

A szeptember 2-ai tisztújító kül-
döttgyűlés hivatalos programja előtt 
Králik Gyula idézte fel az elmúlt négy 
év sok várt és váratlan, örömteli és 
kihívást jelentő eseményét. A negye-
dik ciklusát zárt elnök szerint egyet-
len korábbi négyéves időszak sem volt 
ilyen hirtelen változásokkal jellemzett. 
Ugyanakkor a város gazdasága erős 
tudott maradni, bár a vasmű súlyos 
problémái vállalkozásokra, munka-
vállalókra raknak nehéz terheket. A 
kamara eredményesen gazdálkodott 
ebben a ciklusban is, egyedüli tulajdo-
nosává vált székházának, melyen egy 
kormányzat által visszavont pályázat 
ellenére is felújításokat tudott végre-
hajtani. A kamara fontos szereplőjévé 
vált a helyi közéletnek, gazdaságnak, 
kapcsolatai erősödtek, így a város ön-
kormányzatával is. A helyi Széchenyi 
Kártya iroda eredményes munkája is 
hozzájárult, hogy a program 2023-ban 
közel 10 milliárd forint hitel kihelyezé-
sével bővítette a helyi gazdaság pénz-
ügyi lehetőségeit.

A küldöttgyűlés megválasztotta a 
következő négy év tisztségviselőit. 
Elnök Králik Gyula, általános alel-
nök Kis Attila, az ipari tagozat elnö-
ke Tarány Gábor, a kereskedelmié 
Horváth Attila, a kézműiparié Fülöp 
Ilona. Ők az előző ciklusban is ezt 
a pozíciót töltötték be. Új tagként 

kerültek be az elnökségbe Vass Zoltán, dr. 
Szabó István, dr. Bocsi Andrea és Kácser 
Zoltán.

A küldöttgyűlésen lemondott tisztségéről 
Fejes László tiszteletbeli elnök, aki 1995-ös 
megalakulásakor a helyi kamara elnöke volt, 
és minden ciklusban az elnökség tagja volt 
tiszteletbeli elnökké választásáig. Támogatva 
javaslatát a küldöttgyűlés tiszteletbeli elnök-
ké választotta dr. Kováts Miklóst, aki szinte a 
kezdetektől végig elnökségi tag volt, sőt ál-
talános alelnök is többször.

Az eseményen jelen volt a Magyar 
Kereskedelmi és Iparkamara képviseletében 
dr. Parragh László elnök, Dunai Péter főtit-
kár, Vörös-Gubicza Zsanett képzési és vál-
lalkozásfejlesztési igazgató és Exterde Rita 
sajtókapcsolati vezető. Az MKIK elnöke el-
mondta, minél közelebb van a helyi gazda-
ság önkormányzata a vállalkozásokhoz, an-
nál sikeresebben tud működni. A területi ka-
marák között ezért előnyben vannak a vá-
rosi kamarák, ezt a működésüket jellemző 
statisztikai adatok is mutatják.


